



## Exhibitor Highlights 展商簡介

<p><b>Flying Home</b></p> <p>Booth No. 展位號: E09</p> 	<p>Flying Home specializes in International Repatriation services. In times of distress and loss of a family member, friend or employee in a foreign country, our team of experienced specialists is available 24/7 to provide assistance and support. With a global network, extensive experience in handling repatriations worldwide, and a professional trained team with proficiency in different languages, we help the bereaved from all over the world to bring their loved one home.</p> <p>Flying Home 是提供跨國禮體運輸服務的專業禮儀公司。有遍布全球的國際夥伴·豐富的禮體運輸經驗·以及專業培訓和多種語言能力的團隊·全年無休二十四小時服務·為家屬把不幸在國外逝世的親人帶回國安息。</p>
<p><b>Yakumo Inc.</b></p> <p>Booth No. 展位號: C11</p>  <p>やくも株式会社 Yakumo inc.</p>	<p>Yakumo Inc. is newly formed company based in Kagoshima Japan. We opened a brand new embalming facility in Kawasaki City Japan in Dec 2018. We provide North American style of embalming to public and operates a whole repatriation process for many country. We also imports new funeral and embalming products from all over the world to provide to local funeral homes and embalming facility. Yakumo Inc. has produced innovative ecological preparation room which fits in any type of environment. Yakumo Inc. offers a complete variety of quality ecological embalming facility plans, machines and instruments to meet a wide range of budgets and needs for the embalming professionals.</p>
<p><b>Huaian Sunland International Trading Co., Ltd.</b> 淮安市欣達國際貿易有限公司</p> <p>Booth No. 展位號: F19</p>	<p>The factory is a professional manufacturer of all kinds of ABS plastic coffin corner, handle and accessories. With powerful technology and scientific management, we have a wide business relationship with customers from more than 40 countries and regions in the world. Our products enjoy an excellent reputation for the high quality and competitive prices. Our business policy is to supply top class quality to our customers and build up a good reputation for our products.</p> <p>我們工廠是專業生產各種 ABS 塑料棺材包角和把手、塑料棺材配件的工廠。我們有著強大的技術支持和科學管理。我們與超過四十個國家的客戶建立了業務關係。我們的產品擁有良好品質的信譽和競爭力的價格。我們的銷售理念是給客人最好的產品·使我們的產品有好的信譽。</p>
<p><b>山東川邁國際貿易有限公司</b></p> <p>Booth No. 展位號: D15</p>	<p>山東川邁國際貿易有限公司辦公室地址位於沂蒙山革命老區—臨沂·山東省臨沂市臨沭縣青雲鎮白旄西居·公司成立以來發展迅速·業務不斷發展壯大。我司主要經營貿易·我們有最好的產品和專業的銷售和技術團隊。我司是臨沂貿易經紀與代理業黃頁行業內知名企業·如果您對我公司的產品和服務有興趣·期待您線上留言或者來電諮詢。</p>

## Conference Speaker Profile 演講嘉賓簡介

A fourth-generation Licensed Funeral Director, William Wappner, is a co-owner and President of Wappner Funeral Directors and Crematory in Mansfield, Ohio. Mr. Wappner has committed himself to the funeral service profession on a state, national and world level. He is the current Second Vice President of FIAT-IFTA and serves at the current Secretary/Treasurer of the Ohio Embalmers and Funeral Directors Board that regulates the funeral profession in the State of Ohio.

Mr. Wappner will talk the Green Funeral from a world's perspectives.

第四代殯儀館總監 William Wappner 是俄亥俄州曼斯菲爾德 Wappner 殯儀館的共有者及總裁。Wappner 先生致力服務州郡、國家及全球的殯葬專業·現時是 FIAT-IFTA 的副總理·和俄亥俄州防腐及殯儀總監董事會秘書及司庫。

Wappner 先生將以世界經驗看綠色殯葬。



Mr. William Wappner  
William Wappner 先生

**The Conference Schedule is announced now. SAVE THE DATE!**  
國際會議及活動概覽現已公佈·到時見!

<b>Call For Delegates</b> 預先登記參加會議	<b>Australia Tour</b> 澳洲交流團	<b>Arranger Training</b> 專業培訓
<p>Online pre-registration is now officially launched! Register to secure your place now!</p> <p>網上預先登記系統·現已火熱啟動!</p> <p><a href="#">Register Now 立即登記</a></p>	<p>The tour will be held on 17-22 May to understand the funeral industry in Australia.</p> <p>為了解澳洲殯葬業·澳洲交流團將於 5 月 17-22 日舉行。</p> <p><a href="#">Read More 閱讀更多</a></p>	<p>NFDA Arranger Training will come to Hong Kong for the first time on May 13!</p> <p>NFDA 專業培訓將於 5 月 13 日首次於香港舉辦!</p> <p><a href="#">Read More 閱讀更多</a></p>

Comprehensive and Valuable Platform for Knowledge and Innovation

Discover Funeral Trend and Opportunities at AFE

Pre-Register for Expo & Conference at [www.AsiaFuneralExpo.com](http://www.AsiaFuneralExpo.com)

14- 16 May, 2019 at Hong Kong Convention and Exhibition Center

Follow us on [Facebook](#) and [Twitter](#) for the latest news!